

Notulen MR 2

Datum: dinsdag 10 december 2024

Tijdstip: 19:00 uur – 20:30 uur

Locatie: De Meander (kantoor directie)

Aanwezig: Judith (vz), Puck (not), Thijs

Deel 1 Met bevoegd gezag:

Cornelia wegens persoonlijke omstandigheden afwezig. Deels deel 1 van de agenda besproken met aanwezigen.

19:00 uur 1. Opening

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. Notulen van het vorig overleg zullen op een later moment besproken worden.

19.05 uur 2. Directieverslag

Directie deelt de belangrijkste informatie over de huidige stand van zaken op De Meander.

Mededeling via Puck, doorgegeven bericht van Cornelia:

- *Verandering in beleid feestdagen nog niets over gemeld. Dit was toegezegd. Excuses.*
- *Beleid HB wordt aangepast. Oude, niet meer relevante, informatie op de website is al weggehaald.*
- *In januari zal er gestart worden met de eerste stappen van de verbetering basisvaardigheden. We starten met rekenen. Adinda gaat hier een rol in spelen.*
- *Uitdaging ziektevervanging blijft. Nu is ervoor gekozen om zittende leerkracht niet te verplaatsen naar groep 345A, omdat dat werkdruk verhogend is en daarmee meer risico op uitval geeft.*

19:10 uur 3. Begroting 2025-2028

Ter info.

MR leden hebben begroting bekeken. Wij hebben toelichting nodig van Cornelia. Voor de volgende vergadering (11-2) de vraag om ons mee te nemen in de begroting en toelichting te geven. Mocht dit eerder nodig zijn maken wij daar graag een afspraak voor (evt. Online).

19:20 uur 4. Vragen van ouders omtrent nablijven en huiswerk meegeven

Meerdere ouders hebben vragen gesteld over nablijven en voor straf meegeven van huiswerk.

Het meegeven van huiswerk (groep 345A) lijkt gezien de vele onrust in deze klas niet een passende oplossing. Meer rust is nodig in de klas, zodat kinderen op school kunnen werken en weten waar zij aan toe zijn. Op dit

moment niet 'eerlijk' om deze maatregelen in te zetten. Hoe gaat school hiermee om?

Onrust in 345A; fijn dat er tijdig gecommuniceerd wordt wat de invulling gaat zijn na de kerstvakantie. Ook als dit bericht is 'wij hebben nog geen oplossing'. Dit is geen fijn nieuws, maar geeft wel duidelijkheid over de situatie.

Nadenken over creatieve oplossingen. Het is een maatschappelijk probleem. Niet alleen van school.

19:20 uur 5. Rondvraag

19:30 uur Einde deel 1

Deel 2 Zonder bevoegd gezag:

19:30 uur 6. Sanne van den Hoek (GMR) sluit aan

Sanne neemt ons mee in het proces van het solidariteitsfonds ouderbijdrage en andere ontwikkelingen binnen de GMR.

Naast het bespreken van het solidariteitsfonds geeft Sanne aan dat het de insteek van de GMR is om jaarlijks minimaal een keer aan te sluiten bij een MR vergadering.

GMR hoort graag punten waarover een MR-dag georganiseerd kan worden. Waar is behoefte aan binnen de MR op de verschillende scholen.

Samenvatting besproken punten betreft solidariteitsfonds:

- *Een scholenstichting kan wel of niet aansluiten bij het fonds. Alle scholen binnen een stichting doen mee, wanneer de stichting besluit aan te haken.*
- *Het idee van een solidariteitsfonds is/wordt besproken binnen de GMR. Er ligt nog geen concreet plan op tafel.*
- *Vanuit de GMR is eerder een enquête uitgezet binnen de SPO scholen om informatie in te winnen. Ook is er een webinar georganiseerd door de GMR samen met het college van bestuur.*
- *Het idee [wat dus nog geen concreet plan is] is dat er een richtbedrag is van 50eu. Als ouder betaal je dit vrijwillig. De school krijgt ook daadwerkelijk 50eu per kind 'terug'. Deze pot moet worden aangevuld met subsidies, fondsen van gemeenten en mogelijk bedrijven. Evt. Zou aan ouders die dit kunnen dragen de mogelijkheid geboden kunnen worden meer te betalen. De GMR heeft vragen over hoe realistisch het is dat de pot ook daadwerkelijk gevuld kan worden.*
- *Gemeente heeft beperkte middelen om ook daadwerkelijk een pot aan te vullen ivm vele bezuinigingen.*
- *Op dit moment zijn er binnen het SPO grote verschillen in de hoogte van ouder bijdrage.*
- *Er zijn scholen waar ouders een 'vrienden van.. Stichting' opgericht hebben. Dit in stand houden houdt de ongelijkheid in stand.*
- *De directeuren binnen SPO stichting hebben unaniem positief gestemd om de mogelijkheden van een solidariteitsfonds verder te onderzoeken.*

Maar een enkeling is hier op tegen en schroomt niet dat te melden (krant).

- *Idealiter heeft men een stadsbreed fonds in plaats van per stichting.*
- *De GMR heeft feedback over oa bovenstaande punten gegeven. Er moet nu een concreet plan op tafel komen waar de GMR eventueel mee akkoord kan gaan. De kans is groot dat wanneer 80% van de besproken punten te verantwoorden zijn dat de GMR ook daadwerkelijk instemt.*
- *De GMR benadrukt dat een goede lancering essentieel is. Er is een kans om dit goed over te brengen en uit te leggen. Door alle bericht in het nieuws is al een 'verkeerd' beeld ontstaan bij sommige mensen en maakt de kans op slagen kleiner.*

20:15 uur 7. Bespreken eventuele actiepunten

- *Judith is bezig met het inrichten van een kast (oid) voor het verzamelen van kinderboeken uit diverse culturen, landen in diverse talen. Om meertaligheid meer te omarmen en delen met elkaar (zowel in de klas met de kinderen, als ouders).*
- *MR leden willen, wanneer dit nodig is, vooraf zonder bevoegd gezag de stukken bespreken en/of eventuele agendapunten. Na het delen van de agenda zullen wij besluiten of dit daadwerkelijk nodig is.*

Agendapunten jaaroverzicht:

- Jaarplan --> oktober
- Trendanalyse/Citoplanning --> maart en na zomer
- Begroting --> december
- Ouderbijdrage --> oktober
- Meerjarenplan --> december
- Prognose leerlingenaantal --> maart
- Tussentijdse evaluatie jaarplan --> februari
- Trendanalyse eindtoets --> oktober
- Schoolvakanties en studiedagen --> mei
- Leerling tevredenheid en –veiligheid
- Formatieplan --> mei
- Jaarverslag MR -->
- Schoolgids -->
- Exitpoll groep 8 voorbereiden --> april. **Wat willen we van groep 8 weten?**
- Voorstel wijziging reglement --> oktober instemmen met herziene reglement